
SRPŠ Obchodní akademie Pardubice, z.s., Štefánikova 325, Zelené Předměstí, 

530 02  Pardubice 

 

Zápis ze zasedání zástupců rodičů a učitelů (shromáždění delegátů) 

konaného dne 15. 4. 2025 

 budově školy v 1. patře v učebně HB11 

 

Svolavatel a předsedající zasedání: Simona Prokopová, předsedkyně sdružení 

 

Přítomní delegáti:   Klára Jeníčková, Jaroslava Čížková, Bronislava Kožená, Ondřej Pecháček, 

Lucie Blahynková, Milan Beneš, Naďa Kubínová, Magdalena Turynová, Kateřina Wagmannová, 

A. Mistríková, Mgr. Kateřina Francová, Mgr. Ondřej Šofr, Lenka Jezdinská  a ředitelka školy Ing. 

Monika Dobešová jako host 

Omluveni: 1 delegát 

Program: 

1. Uvítání přítomných delegátů – zahájila Mgr. Kateřina Francová 

2. Hospodářka Lenka Jezdinská sdělila delegátům informace o hospodaření plesu, 

celkového hospodaření za školní rok 2024/2025. Dále informace o částce na 

bankovním účtu a v pokladně k 31. 3. 2025. 

3. Mgr. Šofr seznámil delegáty s čerpáním rozpočtu za lyžařský výcvik, tělesnou výchovu. 

Dále i plánovaných akcí, které teprve nastanou do konce školního roku. 

4. Mgr. Francová seznámila delegáty s čerpáním rozpočtu v jazykových předmětech, 

plánovaných akcích do konce školního roku a dále informace o FIP a úspěších na 

veletrzích (v Praze, Brně, Hradci Králové, Pardubicích a Ostravě). Delegáti se též 

dozvěděli možnost navštívit školu dne 15. 5. 2025, kdy budou vystaveny všechny 

stánky FIPek. Delegátům byly sděleny informace o maturitách, pronájmu sálu, 

upomínkových předmětech, desek a občerstvení. Dalším bodem byla inovace 

webových stránek a odsouhlasení úhrady faktury za inovaci – bylo schváleno. Dále byla 

schválena i smlouva hospodářky Lenky Jezdinské, která bude účetní služby fakturovat. 

5. Paní předsedkyně si vzala slovo a informovala ostatní o návrzích na nákup závěsů, rolet 

na okna ve třídách, nová okna a žaluzie, záchodů se zámkem, ve třídách skříně na 

odkládání, lepší klávesnice a lepší Wi-Fi, skříňky do tříd, větráků do tříd a vaků do 

relaxační místnosti, vůně na WC nebo stolků a židlí v okolí bistra. 

6. Paní ředitelka oznámila delegátům informace o škole a projektech financování 

z rozpočtu zřizovatele, přijímacím řízení, psycholožky, Refresh bistru, Erasmu+ - 

vyjádření dorazí v květnu a V4Gen – vyjádření dostane škola v Popradu v dubnu 2025. 

Dále paní ředitelka požádala o volbu nového člena do školské rady, ideálně z 1. ročníků. 

 



7. Hlasování delegátů: 

a) Schválení financování faktury za úpravu webových stránek – schváleno 

jednohlasně všemi přítomnými delegáty, nikdo se nezdržel 

b) Schválení financování hospodářky Lenky Jezdinské na základě fakturací – 

schváleno všemi přítomnými delegáty, nikdo se nezdržel 

8. Závěr 

Hospodářka zajistí změření prostor v učebnách pro případné zařízení skříňkami. Poté 

zašle informace paní předsedkyni, která se poptá truhláře, zda namaluje návrh. Poté 

se návrh předloží paní ředitelce. Další jednání budou probíhat ohledně stolků a židliček 

k bistru.   

 

Zapsala: Lenka Jezdinská 

 

Ověřila: Simona Prokopová, předsedkyně spolku 

 

Příloha: 

Plánovaný rozpočet (příjmy a výdaje) SRPŠ včetně částečného čerpání 

Podpisová listina delegátů 

 


